
Protokół nr 19/VII/2015

z obrad XIX sesji zwyczajnej Rady Gminy Trąbki Wielkie 

z dnia 15 grudnia 2015 roku

Rozpoczęcie obrad  – godz. 14:00

Zakończenie obrad –  godz. 16:00

Ad 1. Sprawy regulaminowe:

 Otwarcie     i     stwierdzenie     prawomocności     obrad

Sesja rozpoczęła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Trąbki Wielkie, przy ul. Gdańskiej 12.

Sesję otworzył Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński.

W sesji uczestniczyli: Wójt Gminy Błażej Konkol,  Skarbnik Gminy Zofia Gorzyńska, Sekretarz

Gminy  Krystyna  Stępniewska,  Radca  Prawny  Wawrzyniec  Rybak,  Kierownik  ZGKiM  Karol

Kozak oraz  sołtysi z terenu Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący  Rady   przywitał  wszystkich  obecnych  a  następnie  stwierdził  prawomocność

obrad.  Stwierdził,  na  podstawie  listy  obecności,  że  brakuje  Radnego  Marka  Czerwińskiego.

Ustawowy skład Rady Gminy wynosi 15 radnych.

Listy obecności radnych i sołtysów stanowią załącznik nr 1 i 2 do protokołu.

 Zatwierdzenie     porządku     obrad.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił dzisiejszy porządek obrad.

Proponowany porządek obrad.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Trąbki Wielkie na rok 2015 - referuje  Zofia

Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.4 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  wieloletniej  prognozy  finansowej  na  lata  2015-2030  -

referuje  Zofia Gorzyńska Skarbnik Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w sprawie udzielenia odpowiedzi  na pisma z dnia 5 listopada 2015 roku –

referuje Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński;
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.6 Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Gminę Trąbki Wielkie z Gminą

Pszczółki  oraz  Gminą  Suchy Dąb porozumienia  o  wspólnej  realizacji  projektu  pn.  "Szlakiem

zabytków sakralnych z Żuław na Wyżynę Gdańską"- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w   sprawie  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;

.9 Podjęcie uchwała w sprawie przyjęcia do wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
Gminy Trąbki Wielkie” – referuje Błażej Konkol Wójt Gminy;  

.10 Podjęcie uchwały  w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie - referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.11 Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Zmiany części Miejscowego Planu Zagospodarowania 

Przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Warcz na terenie Gminy Trąbki Wielkie- referuje Pan 

Błażej Konkol Wójt Gminy;

.12 Interpelacje i zapytania radnych;

.13 Wystąpienia sołtysów;

.14 Wolne wnioski. 

Spytał, czy są uwagi do w/w porządku obrad.

Wójt Gminy – wnioskuje o:

 wykreślenie z porządku obrad projektów uchwała ujętych w punktach 3,4,6 oraz 10 i

11. 

 wprowadzenie do porządku obrad  następujących projektów uchwały:

1) w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji i trybu działania

Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich;

2) w sprawie:  zmiany Uchwały nr  IX/58/2015 Rady Gminy Trąbki  Wielkie  z  dnia  2

czerwca  2015r.  w  sprawie:  współtworzenia  przez  Gminę  Trąbki  Wielkie  obszaru

lokalnej grupy działania „Trzy Krajobrazy”;

3) w  sprawie  przyjęcia  “Programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów

alkoholowych i narkomanii dla gminy Trąbki Wielkie na rok 2016”;

Przewodniczący  Rady poddał  pod głosowanie  wprowadzenie  do  porządku  obrad  powyższych

zmian.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.
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 Spytał, kto jest za wykreśleniem projektów uchwał ujętych w punktach: 3,4,6 oraz 10 i 11

dzisiejszego porządku obrad..

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

 Spytał, kto jest za uwzględnieniem w dzisiejszym porządku obrad  zgłoszonych projektów

uchwał.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

Przewodniczący Rady Gminy odczytał porządek z uwzględnionymi zmianami.

.1 Sprawy regulaminowe:

- Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

- Zatwierdzenie porządku obrad.

- Przyjęcie protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

.2 Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

.3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “  Programu  profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów

alkoholowych i narkomanii dla gminy Trąbki Wielkie na rok 2016” - referuje  Błażej Konkol Wójt

Gminy;

.4 Podjęcie  uchwały w sprawie określenia trybu powoływania  członków oraz organizacji  i  trybu

działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich - referuje  Błażej

Konkol Wójt Gminy;

.5 Podjęcie  uchwały  w sprawie udzielenia odpowiedzi  na pisma z dnia 5 listopada 2015 roku –

referuje Przewodniczący Rady Gminy Zbigniew Leszczyński;

.6 Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr IX/58/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie z dnia

2 czerwca 2015r. w sprawie: współtworzenia przez Gminę Trąbki Wielkie obszaru lokalnej grupy

działania „Trzy Krajobrazy”- referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.7 Podjęcie  uchwały  w   sprawie  ustalenia  zasad  wynajmowania  lokali  wchodzących  w  skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie– referuje Pan Błażej Konkol Wójt Gminy;

.8 Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości- referuje Pan
Błażej Konkol Wójt Gminy;
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.9 Podjęcie uchwała w sprawie przyjęcia do wdrażania „Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla 
Gminy Trąbki Wielkie” – referuje Błażej Konkol Wójt Gminy;  

.10 Interpelacje i zapytania radnych;

.11 Wystąpienia sołtysów;

.12 Wolne wnioski. 

Spytał, kto jest za w/w porządkiem obrad.

W głosowaniu udział bierze 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła porządek obrad.

 Przyjęcie protokołu   z   XVII zwyczajnej  sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Przewodniczący     Rady -  poinformował, że  do  Biura  Rady nie  wpłynęły  uwagi  do  protokołu.

Spytał, kto jest za przyjęciem protokołu z XVII zwyczajnej sesji Rady Gminy Trąbki Wielkie.

Obecnych podczas głosowanie było 14  radnych.

Głosowanie:

Za –   14

Przeciw –    0

Wstrzymało się –    0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie przyjęła protokół z XVII zwyczajnej sesji Rady

Gminy Trąbki Wielkie.

Ad 2.

Informacja Wójta Gminy Trąbki Wielkie o pracach między sesjami Rady Gminy.

Wójt     Gminy     Błażej     Konkol w  pierwszej kolejności  wręczył Pani Sołtys wsi Kłodawy  kwiaty

oraz skierował   podziękowanie  dla  aktywnej  grupy wolontariuszy  z  Kłodawy  za  wysiłek  i

zaangażowanie w wypełnianiu roli społecznej niesienia pomocy drugiemu człowiekowi.

Sołtys wsi Kłodawa w imieniu wolontariuszy z Kłodawy podziękowała Przewodniczącemu Rady

oraz Wójtowi Gminy za uhonorowanie. Krótko scharakteryzowała działalność tej grupy.
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W dalszej  części  tego  punktu  Wójt  Gminy  przedstawił informację o pracy między-sesyjnej.

Poinformował m.in. że uczestniczył:

– w spotkaniu z dyrektorami placówek oświatowych z terenu gminy Trąbki Wielkie;

– w 70 - leciu Szkoły Podstawowej w Mierzeszynie;

– w  spotkaniu  dedykowanemu  żołnierzom  wyklętym,  które  odbyło  się  w  Bibliotece
Publicznej w Trąbkach Wielkich;

– w zorganizowanym „Dniu Seniora”;

– w spotkaniu z Lasami Państwowymi;

– w spotkaniu z samorządowcami z Gruzji;

– w spotkaniu z przedsiębiorcami z terenu Pomorza;

– w posiedzeniach Rady Gminy Trąbki Wielkie;

– w spotkaniu roboczym z Wójtem Gminy Przywidz;

– w uroczystym otwarciu Biura Sanepidu w Pruszczu Gdańskim;

– w oficjalnym przekazaniu samochodu zakupionego dla funkcjonariuszy policji;

– w spotkaniu z przedstawicielami żłobków z terenu gminy;

– w spotkaniu GOM;

– w spotkaniu z Radą Społeczną przy GOZ w Trąbkach Wielkich;

– w sesja nadzwyczajna podyktowanej możliwością skorzystania z prawa pierwokupu;

– w spotkaniu Kół Gospodyń Wiejskich - Stół Bożonarodzeniowy;

– w spektaklu zorganizowanym przez młodzież Szkoły Muzycznej w Gimnazjum w  Trąbki
Wielkie;

– w spotkaniu Wojewódzkiej Komisji Bezpieczeństwa w Ruchu Drogowym

Kolejno odczytał zarządzenia, które zostały podjęte od ostatniej sesji Rady Gminy – w sumie
pięć.

Przewodniczący Rady Gminy – spytał czy są pytania do wystąpienia Wójta Gminy.

Pytań nie zgłoszono.

Ad  3 Podjęcie  uchwały  w  sprawie  przyjęcia  “  Programu  profilaktyki  i  rozwiązywania
problemów alkoholowych i narkomanii dla gminy Trąbki Wielkie na rok 2016” - referuje
Błażej Konkol Wójt Gminy;.
/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

W  ójt  Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że uchwała ta co

roku  jest  podejmowana.  Wynika  ona  z  zadań  własnych  gminy.  Środki  na  jej  realizację  są

pozyskiwane z koncesji, które Gmina uzyskuje ze sprzedaży alkoholu na terenie gminy. Program
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profilaktyki  i  rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  narkomanii  opracowała specjalnie

powołana komisja.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania do projektu uchwały. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/122/2015 w w/w sprawie.

Ad 4. Podjęcie uchwały w sprawie określenia trybu powoływania członków oraz organizacji

i trybu działania Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego w Trąbkach Wielkich.

/Projekt uchwały radni otrzymali na posiedzeniu komisji wspólnej/

Wójt Gminy  – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że od miesiąca

obowiązuje nas nowy przepis o powołaniu takiej Rady. 

Przewodniczący Rady Gminy - spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

       Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/123/2015 w w/w sprawie.

Ad 5. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia odpowiedzi na pisma z dnia 5 listopada 2015 roku.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Przewodniczący Rady Gminy  -  poinformował, że do Rady Gminy wpłynęło pismo zgłaszające

nieprawidłowości w tworzeniu Rady Seniorów. Przedmiotowe pismo zostało skierowane do Rady

Gminy i aby móc na nie odpowiedzieć Rada Gminy powinna upoważnić Przewodniczącego Rady

do udzielenia odpowiedzi. Proszę o podjęcie powyższej uchwały.
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Kolejno spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  12

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   2

Rada Gminy Trąbki Wielkie większością głosów podjęła uchwałę nr XIX/124/2015 w w/w

sprawie.

/Radna Anna Stosio opuściła salę posiedzenia/

Ad 6. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Uchwały nr IX/58/2015 Rady Gminy Trąbki Wielkie

z  dnia  2  czerwca  2015r.  w  sprawie:  współtworzenia  przez  Gminę  Trąbki  Wielkie  obszaru

lokalnej grupy działania „Trzy Krajobrazy”;

/Projekt uchwały radni otrzymali w dniu sesji/

Wójt Gminy – uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że Gmina Trąbki

Wielkie jest członkiem Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działań „Trzy Krajobrazy”.

Dzięki członkostwu w Lokalnej Grupie Działania „Trzy Krajobrazy” jest możliwość z korzystania ze

środków  unijnych  dystrybuowanych  za  pośrednictwem  tej  grupy.  W  celu  stworzenia  nowych

możliwości finansowania projektów ze środków unijnych niezbędne jest podjęcie niniejszej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było  13 radnych.

Głosowanie:

Za –  13

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/125/2015 w w/w sprawie.

Ad 7. Podjęcie uchwały w  sprawie ustalenia zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego zasobu Gminy Trąbki Wielkie;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/ porządku 
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Wójt Gminy Błażej Ko  nkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia w/w uchwały.  Poinformował,  że w

bieżącym roku  Rada Gminy podjęła już przedmiotową uchwałę. Należy ją jednak zmienić w

związku z tym, że kryteria punktacji, która miała być wprowadzona zarządzeniem Wójta Gminy

powinna stanowić załącznik do uchwały. Proszę o podjęcie powyższej uchwały.

Przewodniczący Rady Gminy spytał, czy są jakieś pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

/Do posiedzenia dołączyła Radna Anna Stosio/

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/126/2015 w w/w sprawie.

Ad 8. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości;

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy Błażej Konkol  - uzasadnił potrzebę podjęcia powyższej uchwały. Poinformował, że

podjęcie powyższej uchwały podyktowane jest zmianom ustawy o rewitalizacji, która nastąpiła w

dniu 9 październiku br. a konkretnie  dotyczy zapisu w paragrafie 1 litera g) uchwały. 

/Do posiedzenia dołączył Pan Mateusz Sroka Radny Powiatu Gdańskiego/     

Przewodniczący Ra  dy Gminy spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za –  14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/127/2015 w w/w sprawie.
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Ad  9.  Podjęcie  uchwała  w  sprawie  przyjęcia  do  wdrażania  „Planu  Gospodarki

Niskoemisyjnej dla Gminy Trąbki Wielkie”.

/Projekt uchwały radni otrzymali wraz z materiałami sesyjnymi/

Wójt Gminy –  na temat planu gospodarki nisko emisyjnej mówiliśmy na komisji wspólnej. Analiza

dotyczy  oszczędności  energoelektrycznej.  W planie  zostały  podane  wskaźniki  zużycia  energii.  Z

analizy wynikają  konkretne  wnioski  dotyczące  tego  w  jakim kierunku  gmina  powinna  zmierzać.

Zaznaczył, że  program ten gmina musi posiadać, aby móc ubiegać się ewentualnie o środki dotowane

z unii europejskiej.

Przewodniczący Rady –spytał, czy są pytania. Pytań nie zgłoszono.

Następnie odczytano treść uchwały.

Przewodniczący spytał, kto jest za podjęciem powyższej uchwały.

Obecnych podczas głosowania było 14 radnych.

Głosowanie:

Za – 14

Przeciw –   0

Wstrzymało się –   0

Rada Gminy Trąbki Wielkie jednogłośnie podjęła uchwałę nr XIX/128/2015 w w/w sprawie.

Ad 10.  Interpelacje i zapytania radnych;

Przewodniczący  Rady Gminy  poinformował,  że  do  Biura  Rady od  ostatniej  sesji  nie  wpłynęły

interpelacje Radnych.  Kolejno spytał, czy radni maja jakieś zapytania.

Brak zapytań.

Ad. 11. Wystąpienia sołtysów;

– Pan Krzysztof Pepliński Sołtys wsi Domachowo – podziękował Panu Karolowi Kozak

Kierownikowi  ZGKiM  w  Trąbkach  Wielkich  za  wstawioną  szybę  we  wiacie

przystankowej;

– Pan  Paweł Kłosiński Sołtys wsi Warcz – zgłosił  Kierownikowi ZGKiM brak we wiacie

przystankowej dwóch szyby;

– Pan Błażej Konkol Wójt Gminy – skierował prośbę do sołtysów o utrzymanie porządku w

sołectwie w okresie świątecznym.

– Pani Karolina Krzewska Sołtys wsi Łaguszewo – poruszyła problem nieuporządkowanego

przez  firmę wykonawczą gruzu po położeniu  płytek  pozostała  kupka gruzu,  który nie

została uprzątnięta.

– Wójt Gminy – wykonawca to musi zrobić.
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– Pani  Mirosława  Sikora  –  Prykaszczyk  Sołtys  wsi   Kłodawa spyta  na  kiedy  jest

przewidziany  termin  skończenia  barierki  na  moście.  Zwróciła  uwagę  na  duże

niebezpieczeństwo w tym miejscu.

– Pan  Karol  Kozak  Kierownik  ZGKiM –  poinformował,  że  był  wykonawca,  zostało

ustalone że miał to zrobić.

– Wójt Gminy – zwrócił się do kierownika ZGKiM, aby skontaktować się z  wykonawcom i

poinformować, aby to dokończył.

– Pani   Katarzyna  Karnath  Sołtys  wsi  z  Sobowidz  –  poruszyła  temat  oświetlenia

świątecznego. Podała, ze w Trąbkach Wielkich jest zawieszone nowe oświetlenie, spytała

czy zostało coś ze starego aby móc zamontować w Sobowidzu. 

– Wójt  Gminy –  stare  oświetlenie  zostało  powieszone  wzdłuż  drogi  wojewódzkiej  w

Gołębiewie  Wielkim.  Może  w  przyszłym  roku  domówimy  więcej  oświetlenia  aby

zamontować we większych sołectwach na terenie gminy. 

– Pani Irena Kuchnowska Sołtys wsi Mierzeszyn – przypomniała o ul. Kasztanowej, której

stan prawny  jest cały czas nieuregulowany, nie wiadomo czy to droga powiatowa czy

wojewódzka – prosi o odśnieżanie i posypanie jej piaskiem w okresie zimowym.

– Wójt Gminy  - przyznał, że nikt nie chce drogi tej  skomunalizować. Gmina będzie ją

odśnieżać.

– Radny Karol Kusaj – ostrzegł sołtysów, aby zwrócili uwagę na solary zamontowane przy

przejściach  dla  pieszych.  Poinformował,  ze  są  one  źle  wmontowane.  W  sołectwie

Ełganowo podczas wichury solar został wyrwany z kotwic, mogłoby dojść do tragedii.

Ad. 12 Wolne wnioski. 

 Radna A. Zarzycki – poruszył temat kanalizacji w Łaguszewie. Miał być sprawdzana

drożność tej kanalizacji.  Pyta, czy na przyszły rok jest jakiś plan, aby ten problem

rozwikłać.

 Kierownik ZGKIM –poinformował, że zbiorniki w Łaguszewie są tak zapchane, że

należałoby wszystko wykopywać. Zaznaczył, że zbiorniki te są nie do uruchomienia.

Stwierdził, że taniej wyszłoby wybudowanie nowych zbiorników.

 Wójt  Gminy  zwrócił  uwagę,  że  jest  to  problem  nie  tylko  w  Łaguszewie  a  we

wszystkich  gospodarstwach  popegeerowskich.  To  są  pozostałości  poprzedniego

systemu. Jest to temat bardzo trudny. Rzeczywiście przepis mówi, że tam, gdzie nie

ma zbiorczych szamb powinny być przydomowe oczyszczalnie ścieków.
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Wywiązała  się  dyskusja  na  powyższy  temat  w  trakcie  której  Wójt  Gminy

poinformował, że w miesiącu styczniu 2016r będę przedstawiał radnym sprawozdanie

w którym ujmie sytuację kanalizacji na terenie całej gminy. 

 Radny A. Zarzycki – zwrócił  uwagę na brak oświetlenia  przy Urzędzie Gminy od

strony parkingu. Proszę o zamontowanie w tym miejscu jakiegoś oświetlenia.

 Radny  Jan  Selka –  spytał  o  wskazanie  %  ilości  mieszkańców  podłączonych  do

kanalizacji z Czerniewa i  Czernca

 Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że przyłączonych jest ok 98%

mieszkańców. Zaznaczył, że z  Czernca praktycznie wszyscy są podłączeni. 

 Radna Mariola Łabędzka – poruszyła temat zabezpieczonych w 2015r.  środków na

zakup wiat przystankowych. Spytała, czy dla Gołębiewka wiata przystankowa została

zakupiona. 

 Pan Karol Kozak Kierownik ZGKiM – poinformował, że wiaty są zakupione. Mają

zostać zamontowane po wykonaniu zatoczek. Nie można postawić wiaty ponieważ

teren nie jest do tego przygotowany. 

 Radny  Michał  Studziński  –  spytał  o  spotkanie  z  przedstawicielem  firmy,  która

wykonuje drogi betonowe.  Przypomniał,  że  miało się takie  spotkanie odbyć.  Mieli

Radnych zapoznać z technologią wykonania tych dróg. 

 Wójt Gminy – poinformował, że spotkanie to jeszcze się nie odbyło. Prawdopodobnie

odbędzie się w miesiącu styczniu 2016r. 

 Pan Benedykt B. mieszkaniec gminy – spytał, na jakiej zasadzie Pan Przewodniczący

Rady  Gminy  powołał  swojego  zastępca  do  Gminnej  Rady  Seniorów.  Ma  książkę

GMINNE  RADY  W  PRAKTYCE,  która  zawiera   komentarz  do  Ustawy  o

samorządzie lokalnym, gdzie wyraźnie jest zapisane, że za nieprawidłową uznaje się

praktykę delegowania do Rady Seniora przedstawiciela Rady Gminy. Stwierdził, że

jest  to  niezgodne  z  ustawą  o  samorządzie  lokalnym.  Zaznaczył,  że  pismo  było

wystosowane do Rady Gmina, ale również do organu wykonawczego jakim jest Wójt

Gminy. Na zakończenie swojej wypowiedzi zaznaczył, że przytoczony komentarz jest

komentarzem trzech wybitnych prawników,  którzy wyjaśniają  i  komentują   jak  to

powinno być interpretowane i wykonane.  
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 Przewodniczący Rady Gminy – pismo które Pan kierował, było adresowane do Rady

Gminy, natomiast Wójt Gminy otrzymał to pismo jedynie do wiadomości. Nie było to

kierowane jednocześnie.  Kompetencje o których Pan wspominał  są w kompetencji

Wójta Gminy, dlatego też taką odpowiedź Pan od rady Gminy otrzyma.

Wywiązała  się  dyskusja  na  powyższy  temat  w  trakcie  której  Radca  Prawny

Wawrzyniec Rybak poinformował, że zgodnie ze statutem Gminnej Rady Seniorów

wszelkie kwestie związane z nieprawidłowością wyborów powinny być zgłaszane w

drodze protestów wyborczych i  powinny być rozpoznawane przez Wójta Gminy w

terminie  7  dni  od   dnia  wyborów.   W  chwili  obecnej  rozmawianie  o  proteście

wyborczym,  jest  po  prostu  już  dawno  po  terminie.  Nawet,  gdyby  takie

nieprawidłowości były stwierdzone, to po prostu upłynął termin. Co do  desygnowania

do Gminnej Rady Seniorów z Rady Gminy to z posiadanych informacji wynika, że

taka  sytuacja  o  której  Pan  mówi,  nie  miała  miejsca.   Wszyscy  kandydaci  zostali

wyłonieni  w  drodze  wyboru  z  pośród  zgłoszonych  kandydatów.  Natomiast

okoliczność,  że  ktoś  został  zgłoszony  przez  Przewodniczącego  Rady  Gminy  i

następnie podlegał normalnej procedurze  wyborów, to jest jak najbardziej prawidłowa

i zgodnie z naszym statutem, który został przedstawiony Wojewodzie i nie został przez

niego zakwestionowany. 

Pan Benedykt B. mieszkaniec   gminy – ustawa sejmowa jest wyższym aktem prawnym

a niżeli statut. Dzisiaj jest czysta manipulacja z Pana strony. 

 Wiceprzewodniczący Rady Gminy Józef Sroka – zwrócił się do mecenasa o prawne

wyjaśnienie tej sytuacji. Zaznaczył, że w sprawie tej  nie składałem żadnego wniosku,

czy podania o to, aby został przyjęty do Gminnej Rady Seniorów. Jedynie  zapytano

Radnego, czy wyrażam zgodę. Powiedział, że wyrażam zgodę. 

 Radny Jan Selka – zgłosił brak tablicy z nazwą ulicy „Jodłowa”.  

 Kierownik ZGKIM – zamontujemy.

 Radna  M.  Łabędzka –  spytała  czy  jest  możliwość  w  Gołębiewku  zamontowania

tabliczek nie z nazwami ulic ale dla ułatwienia znalezienia posesji zamontować tablice

z numerkami.

 Kierownik ZGKiM – oznaczenie numeru budynku należy do właściciela. Ewentualnie

można to zrobić w sołectwach, gdzie nie ma nazw ulic. W przyszłym roku można o

tym pomyśleć.
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 Przewodniczący  Rady  Gminy spytał,  czy  są  jeszcze  jakieś  pytania.  Pytań  nie

zgłoszono.  Z uwagi  na  wyczerpanie  tematów zamknął  XIX zwyczajną  sesję  Rady

Gminy, podziękował wszystkim za czynny udział.

Protokołowała: Przewodniczący Rady Gminy
 Katarzyna Czyż       Zbigniew Leszczyński

Załączniki:
1. Lista obecności radnych, sołtysów,
2. Porządek sesji
3. Uchwały podjęte na sesji – nr XIX/122/2015- XIX/128/2015
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